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Ekonomi
Aktiviteter som gäller hela laget betalas alltid in på lagkontot. Helst i förväg.

Vi höjer avgiften för tävlingar till 400 kr/gång. Gäller till efter sommaren om vi inte 
bestämmer något annat innan dess.

För Fortunatävlingen förra helgen gäller gamla avgiften på 250 kr.

Jocke har fixat extraknäck. Laget kan tjäna 5000 kr på att under en lördag dela ut 
kattmatsprover utanför två affärer i Uppsala. Datum meddelas senare.

Det vore bra om vi alla hjälps åt att leta efter fler extrajobb, företag som vill sponsra eller 
liknande!

Jocke presenterar Ravelli, ett alternativ till New Body. De verkar som att de även är 
intresserade av att göra pr under SM. Kan det vara ett alternativ? Anna tar med sig till 
styrelsen. 

Transporter
Gunilla är transportansvarig och delegerar uppgifter. 

Mark är snäll och har sagt att han kan hjälpa till att köra när BE-kort krävs. Han behöver 
ha en vuxen med sig i bilen. Andrea och Micaela fördelar och föreslår. Om man inte kan 
får man själv se till att byta med någon annan förälder. Det måste inte vara någon som är 
hästkunnig utan vi får alla turas om.

Tävlingar
Ny tävling har dykt upp. Den 26/9 i Hamre. Laget vill åka och kommer att få åka i mån av 
plats. Eftersom de är prioriterade på hemmatävlingen så har andra lag högre prioritet till 
Hamre.

Förutom hemmatävlingen och ev. Hamre är det inga fler tävlingar i höst.

SM 2016 blir förmodligen i juli. 

NM 2016 kommer att gå i Danmark, troligen i september. Vi satsar på att åka på det.

En CVI kommer förmodligen att ordnas av Svea i Malmö. Laget vill åka på den. Bra tillfälle 
att prova på CVI när det anordnas i Sverige. Vad tycker alla föräldrar om saken?

Elsa kommer att få börja tävla med laget nästa termin. Tjejerna får turas om att vara 
reserv.

Novembershow
Den 29/11, första advent. Kommer att vara på förmiddagen så att de som vill hinner till 
fyrverkeriet i Uppsala. 



Temat i år är musik. 

Läger, kurser mm...
Topp 3 läger i Laholm 7-8/11. Alla i laget har anmält sig. Avgiften på 1200 kr betalas in på 
lagkontot snarast. Åker ner på fredagen efter lunch någon gång. Förmodligen kommer 
ingen av oss föräldrar behöva köra. Bensinkostnad betalas senare och direkt till den som 
kör.

Idrottslyftet 4-6/12. Tränare från Österrike (jag har tappat namnet...) håller läger för Aquila, 
Cassiopeja och Crux. Hans arvode betalas av Idrottslyftet, lagen delar på hans övriga 
kostnader så det kommer bli ett billigt läger.

Idrottslyftet har avsatt pengar för instruktör i dans/koreografi. Tanken är att det ska bli 
koreografi på trähäst. 

Linda Magnusson kommer att ha en hästträning med laget. Skulle varit i våras men tiden 
räckte inte till då så det blir nu i höst istället.

Kommer att vara en linförarkurs i Uppsala under hösten om någon är intresserad.

Tränarkurs kommer att gå i Sala.

Hästar
GG ska sättas igång nu. Det blir ingen voltige än på 6 veckor. Anna och Sophia erbjuder 
sig att hjälpa till att rida på söndagar.

Caramba är inte heller halt längre. Sätts igång nu. Vi vet inte när och hur mycket han 
kommer kunna gå voltige än.


